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„Termalna voda, jučer, danas, sutra” naziv je međunarodnog stručnog skupa kojim je 

danas već tradicionalno počela manifestacija „Aquafest 2024.“, koja će trajati sve do 

nedjelje. Stručni skup, koji uz potporu Grada Varaždinskih Toplica organiziraju gradska 

Turistička zajednica i toplički Zavičajni muzej, otvorila je zamjenica župana Silvija Zagorec.

- Varaždinske Toplice su grad koji intenzivno mijenja vizuru iz dana u dan, što ne bi bilo 

moguće bez sinergije javnog i privatnog sektora. Varaždinska županija osnivač je 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju u koju je u proteklih nekoliko godina 

uloženo 40 milijuna eura, a lani je otvoren najveći centar za rehabilitaciju bolesnika s 

bolestima i ozljedama kralježnice u Hrvatskoj. Sada se privodi kraju postupak javne 

nabave za unutarnje uređenje hotela Minerva, a u sklopu tog projekta vrijednog 17,2 

milijuna eura bit će uređeni i vanjski i unutarnji bazeni. Niz projekata provodi i Grad, a sve 

te investicije pokazuju koliko su nam Varaždinske Toplice bitne, kao i da želimo da postanu

top-destinacija zdravstvenog turizma ne samo Republike Hrvatske, nego i srednje Europe 

– istaknula je zamjenica Zagorec.



Na stručnom skupu su predstavljeni projekti u zdravstvenom turizmu i investicijski ciklus u 

kontinentalne toplice i lječilišta pokrenut zahvaljujući bespovratnim sredstvima 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Naime, ogromni potencijal zdravstvenog turizma 

prepoznala je i Vlada RH koja je početkom ove godine kroz NPOO s 57 milijuna eura 

odlučila financirati pet kapitalnih projekata.

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica Dragica Ratković naglasila je da o temama o kojima 

se govori na stručnom skupu „Termalne vode jučer, danas, sutra” treba puno pričati, 

okupljati znanstvenike i ljude koji se bave geotermalima.

- Moramo biti energetski neovisni, a to bogatstvo je tu, kod nas, samo treba o njemu pričati

i iskoristiti ga. Trudimo se, vidite i sami da puno radimo, a rezultati su vidljivi kroz objekte, 

kroz uređenje našeg grada, a i cijelog područja Varaždinskih Toplica – rekla je 

gradonačelnica Ratković.

Među projektima koji se financiraju iz NPOO-a je unaprjeđenje kvalitete smještaja i 

sadržaja hotela Minerva, za što je Ministarstvo turizma i sporta Specijalnoj bolnici dodijelilo

17,1 milijun od ukupno 17,2 milijuna eura, kolika je ukupna vrijednost projekta.

- Na tom natječaju Ministarstva su prvi put prijavitelji mogli biti specijalne bolnice i lječilišta.

U siječnju smo dobili odluku o financiranju kojom je bolnici dodijeljeno bespovratnih 17,2 

milijuna eura, dva mjeseca kasnije potpisali smo ugovor, a sada je po tom projektu prošla 

faza javnog savjetovanja i traje postupak javne nabave. Nadam se da će tijekom ovoga 

mjeseca biti otvaranje ponuda za same radove, a nakon Nove godine uslijedit će i javna 

nabava za opremanje – rekao je ravnatelj Specijalne bolnice Varaždinske Toplice dr. Denis

Kovačić.   

Na skupu su predstavljena ulaganja u Daruvarske Toplice i Toplice Lipik, a predstavljena 

su i Slovenska prirodna lječilišta.










